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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

N-VA-kiezers bedankt

N-VA grootste partij 
in Bornem

Op 26 mei trok u naar de 
stembus om uw vertegen-
woordigers in het Vlaamse, 
federale en Europese parlement 
te kiezen. In Bornem werd de 
N-VA met 28 procent van de 
stemmen de grootste partij. 
“Een resultaat waar we heel 
trots op zijn”, zegt Bornemse 
kandidate en schepen Saadet 
Gülhan.

7 161 keer bedankt
Saadet Gülhan behaalde in de 
hele provincie Antwerpen maar 
liefst 7 161 voorkeurstemmen. 
Een prachtige persoonlijke 
score. “Ik wil u van harte 
bedanken voor uw steun en 
het vertrouwen in de N-VA”, 
zegt Saadet Gülhan. “Deze 
uitslag geeft ons alleen maar 
meer moed om de komende 
jaren alles op alles te zetten 
voor een veiliger, welvarender 
en mooier Bornem.” 

Saadet Gülhan 
Schepen van Mobiliteit, Sport, 
Jeugd, Gezin, Gelijke Kansen 
en Evenementen

“De rode draad in ons 
beleid? Een financieel 

gezond Bornem”
Wél zorgvuldig omgaan met uw belastinggeld
Sinds januari maakt de N-VA deel uit van de bestuurs-
meerderheid in Bornem. In de eerste zes maanden lagen 
er meteen enkele moeilijke dossiers uit het verleden op tafel. 
Door de financiële put die onze voorgangers achterlieten, 
staat het nieuwe gemeentebestuur voor grote uitdagingen. 
De rode draad in ons beleid zal dan ook een financieel 
gezond Bornem zijn. Wij beheren uw belastinggeld wél 
als goede huisvaders en -moeders. Het hele N-VA-team 
zal de komende zes jaar keihard werken. Daar mag u op 
rekenen. 

‘Dag van de Bornemaar’
N-VA Bornem is uw garantie voor een duidelijk lik-op-stukbeleid dat overtredingen kordaat 
aanpakt. We gaan voor meer verkeersveiligheid, een betere toegankelijkheid en duurzame mobiliteit. 
We ondersteunen verenigingen en sportclubs maximaal. Bornem leeft. We blijven op het bruisende 
karakter van onze gemeente inzetten. We zijn trots op onze burgemeester, maar met ons geen 
‘Bal van de Burgemeester’. We verkiezen een feest waar u centraal staat. We nodigen u dan ook 
van harte uit op de ‘Dag van de Bornemnaar’ op zondag 1 september om samen te feesten en 
een nieuw, positief verhaal te schrijven.

N-VA Bornem wenst u een 
fijne zomervakantie!

Ivo Van Aken 
Afdelingsvoorzitter
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Wilt u het volledige bestuursakkoord lezen? 
Surf dan naar www.n-va.be/bornem.

Bestuursakkoord zet in op 11 pijlers

Met de voorstelling van het bestuursakkoord begin mei werd meteen het startschot gegeven voor de 
opmaak van het meerjarenplan 2020-2025, dat uit elf pijlers bestaat. Het belooft, gezien de budgettaire 
erfenis van de vorige bestuursploeg, geen gemakkelijke oefening te worden. De komende maanden zal de 
visie van onze beleidsploeg verder uitgewerkt worden in concrete actieplannen. Op die manier leggen we 
het fundament voor een fantastisch Bornem in de toekomst.

Prioriteiten N-VA
Burgemeester Kristof Joos: “In het bestuursakkoord zijn de 
N-VA-prioriteiten uit ons verkiezingsprogramma van oktober 
2018 nadrukkelijk aanwezig. Vanuit onze 20 vooropgestelde 
actieplannen krijgen mobiliteit, verkeersveiligheid, levendige 
dorpskernen en de aanpak van overlast en veiligheid zoals 
beloofd een prominente plaats in de beleidsnota.” Schepen Saadet 
Gülhan vult aan: “Mobiliteit, verkeersveiligheid en de lokale 
economie krijgen de aandacht die ze verdienen. Maar ook onze 
deelgemeenten verliezen we niet uit het oog. Zo verankeren we 
ontmoetingsplaatsen en breiden we ze uit waar nodig. Op die 
manieren behouden en versterken we het sociale weefsel in de 
dorpsgemeenschappen. Ten slotte heeft iedere Bornemnaar recht 
op een veilige en propere buurt met veel groen. Via een kordate 
aanpak van overlast, zoals sluikstorten en kleine criminaliteit, 
maken we werk van een aangename leefomgeving.”

Budgettair orde op zaken stellen
Burgemeester Kristof Joos: “Koken kost natuurlijk geld en geld is 
iets wat de CD&V in het verleden uitvoerig over de balk gooide. 
Om een halt toe te roepen aan de ontsporende schuldenlast van 
Bornem door het ‘gat-in-de-handbeleid’ van de afgelopen tientallen 
jaren zal er een realistisch financieel plan opgesteld worden. 
Zónder dat de Bornemnaar de dupe wordt van het besparings-
plan. De investeringsruimte zal de komende jaren jammer 
genoeg beperkt zijn. Maar door het aantrekken van onder meer 
subsidies is het de bedoeling het budget de komende jaren alsnog 
op te trekken. De uitdaging schrikt onze partij allerminst af.”

Kristof Joos
Uw burgemeester

Saadet Gülhan
Schepen

Eddie Bormans
Voorzitter gemeenteraad

Dirk Zoldermans
Gemeenteraadslid

Veerle De Kuyper
Lid bijzonder comité voor de 

sociale dienst

Met veiligheid, mobiliteit, verkeersveiligheid,  
levendige dorpskernen en de aanpak van overlast  
zitten er heel wat N-VA-accenten in het  
bestuursakkoord.” 

Kristof Joos 
Uw burgemeester

“
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4 nieuwe inspecteurs voor verkeersteam  
lokale politie 
Verkeersveiligheid is een absolute topprioriteit voor N-VA Bornem. En de N-VA houdt woord: vier nieuwe 
inspecteurs zullen het verkeersteam van de lokale politie versterken. Op die manier zijn meer gerichte 
controles naar overdreven snelheid, zwaar verkeer, foutparkeren en sluipverkeer mogelijk.

Werk maken van uw bekommernissen
Uit al onze bevragingen kwamen gerichte controles op snelheid 
en de aanpak van zwaar verkeer als concrete maatregelen naar 
voren om de verkeersveiligheid te verbeteren. Maar ook 
foutparkeren en sluipverkeer vroegen volgens u meer aandacht 
van de politie om buurten weer leefbaar te maken.

4 nieuwe inspecteurs in verkeersteam
Het politiecollege besliste onlangs om het verkeersteam van de 
lokale politie te versterken. Het team bestaat op dit moment 
uit één hoofdinspecteur en vier inspecteurs. Daar komen vier 
inspecteurs bij.

Controles overdreven snelheid, zwaar verkeer,  
foutparkeren en sluipverkeer 
De huidige capaciteit volstaat niet meer om permanent en meer 
zichtbaar verkeerscontroles uit te voeren op het volledige 
grondgebied van de politiezone. Naast meer bemande snelheids-
controles dringen zich ook meer en regelmatigere controles op 
naar bijvoorbeeld alcohol en drugs, zwaar verkeer en fout-
parkeren. Met de uitbreiding van het verkeersteam bieden we 
daar een antwoord aan.  

Duidelijke afspraken in zwembad Breeven
Het gemeentebestuur past de regels rond het gebruik van het Sportcentrum Breeven aan. Een aanpassing 
van het reglement drong zich op na de opening van de nieuwe vechtsportzaal. “We hebben als nieuw bestuur 
meteen gebruik gemaakt van de aanpassing van het huishoudelijk reglement om de voorschriften voor 
zwemkledij te verduidelijken”, zegt burgemeester Kristof Joos.

In Breeven kunnen sporters terecht in de sporthal, de vechtsportzaal 
en het zwembad. In het zwembadreglement is duidelijk omschreven 
wat onder zwemkledij wordt verstaan. Onder zwemkledij verstaan we 
voor heren een aansluitende zwembroek zonder zakken tot boven de 
knie, exclusief ontworpen om te zwemmen. En voor dames een badpak 
of bikini. Geen enkele vorm van hoofddeksel wordt toegestaan, met 
uitzondering van een badmuts. 
 
“We verduidelijken gewoon de voorschriften voor zwemkledij, zodat 
er geen discussies meer mogelijk zijn. Voor onze redders is het immers 
niet makkelijk om in te grijpen wanneer de voorschriften niet duidelijk 
omschreven zijn. Van zwemmers kregen we geregeld vragen over wat 
wel en wat niet mocht in het zwembad. Met pictogrammen zullen we 
dat aan de zwemmers duidelijk maken”, zegt burgemeester Kristof Joos.
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Vlaams Parlement Kamer Europa
Geert Bourgeois
Assita Kanko
Johan Van Overtveldt

Jan Jambon
Valerie Van Peel
Bert Wollants
Sophie De Wit
Michael Freilich
Yoleen Van Camp

Koen Metsu
Peter De Roover

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.

Bart De Wever
Liesbeth Homans
Kris Van Dijck
Annick De Ridder
Sofie Joosen
Paul Van Miert

Uw N-VA-verkozenen uit de provincie Antwerpen:

Freya Perdaens
Kathleen Krekels
Manuela Van Werde
Tine van der Vloet
Maarten De Veuster
Philippe Muyters


